



Recreation Vehicle Dealers Association of Canada
Assn des Commerçants de Véhicules Récréatifs du Canada

Contact: Eleonore Hamm
President
(604) 718-6325
eleonore_hamm@rvda.ca
www.rvda.ca

MEDIA RELEASE – FOR IMMEDIATE RELEASE

November 17, 2025

RVDA of Canada Board Elects

Ken Dobson from Leisure Time Sales as Chairman of the Board

Richmond, BC – Ken Dobson of Leisure Time Sales Ltd. in Quispamsis, New Brunswick has been elected as the new Chairman of the Board of the Recreation Vehicle Dealers Association (RVDA) of Canada.

Ken Dobson represents the third generation of leadership within the Dobson Group, a family-owned collection of retail businesses based in New Brunswick with operations in the RV, automotive, housing, and outdoor equipment sectors. He currently serves as General Manager of the Group's RV Division, which includes three locations operating under the Leisure Time Sales and RV World brands.

Leisure Time Sales, founded in 1973, stands as the matriarch company of the Dobson Group and the cornerstone of its success. Like many family-run dealerships, the business was both a livelihood and a lifestyle - the family home sat in front of the store, and it was there that Ken's connection to the RV industry began. Following in the footsteps of his father and uncles, he grew up surrounded by customers, technicians, and the daily rhythm of dealership life, learning early the value of hard work, service, and relationships.

Over the two decades with the Dobson Group, including twelve years dedicated specifically to

the RV Division. Ken has worked across nearly every corner of the business, from frontline sales and operations to management and strategic leadership. His approach blends traditional family values with modern business principles, emphasizing process, teamwork, and continuous improvement. Today, he leads a division recognized for its culture and performance, guiding it to three RV Business Top 50 Dealer Awards for excellence in operations, customer experience, and team development.

Ken's connection to the RV industry extends beyond the dealership. He has served with the Atlantic RV Dealers Association for more than a decade, including terms as President and Past President, and has been an active member of the RVDA of Canada Board since 2019. His appointment as Chairman continues a proud family legacy of service within the association, he is the third member of the Dobson family to serve on the national board and the second to hold the position of Chairman. This continuity reflects the family's longstanding commitment to the industries it works in and the importance of dealer-led leadership within RVDA of Canada.

Before turning his attention to the family business, Ken built a distinguished career in hockey, a foundation that continues to shape his leadership style today. He served as both an employee and coach with Hockey Canada, leading teams to a Telus Cup National Final, the Canada Winter Games, and the World Under-17 Championship. His dedication to the sport earned him multiple Coach of the Year honors and the Queen's Jubilee Medal for outstanding contribution to Canadian hockey. The lessons learned through years of coaching, teamwork, accountability, preparation, and culture, remain central to how he leads both people and businesses.

Grounded in his Maritime roots, Ken is proud to represent Atlantic Canada within the national leadership of the RVDA. He lives in Quispamsis, New Brunswick, with his family and remains committed to strengthening the Canadian RV industry through collaboration, innovation, and a deep respect for the family businesses that form its foundation.

Other officers for the 2025-2026 are:

- Vice Chair: Marc Rémillard, Roulottes Rémillard, St-Jean-sur-Richelieu, QC
- Treasurer: Peter Schmucker, Fraserway RV, Lacombe County, AB

- Past Chair: Jim Gorrie, Classic Trailers, Headingley, MB

RVDA of Canada's current Board of Directors are:

Jeff Redmond, Midtown RV, Penticton, BC

Kyle Kehoe, Kehoe RV, Saskatoon, SK

Travis Bromley, Transcona Trailer Sales, Winnipeg, MB

John Krohnert, Platinum RV Sales, Erin, ON

Mathieu Hérard, Roulottes Chaudière, Lévis, QC

Jonathan Stone, Stone's RV Centre, New Glasgow, NS

Chardell Brydon, Jerry's RV Trailer Sales & Service, New Minas, NS

- 30 -

COMMUNIQUÉ DE PRESSE – POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Le 17 novembre 2025

Le conseil d'administration de la RVDA du Canada nomme

Ken Dobson, de Leisure Time Sales président du conseil d'administration

Richmond, C.-B. – Ken Dobson de Leisure Time Sales Ltd. à Quispamsis, Nouveau Brunswick, vient d'être élu président du conseil d'administration de l'Association des commerçants de véhicules récréatifs (RVDA) du Canada.

Ken Dobson représente la troisième génération de dirigeants au sein du Dobson Group, un regroupement d'entreprises familiales basé au Nouveau-Brunswick et œuvrant dans les secteurs du VR, de l'automobile, de l'habitation et de l'équipement de plein air. Il occupe actuellement le poste de directeur général de la division VR du groupe, qui comprend trois établissements opérant sous les bannières Leisure Time Sales et RV World.

Fondée en 1973, Leisure Time Sales constitue la société mère du Dobson Group et le pilier de son succès. Comme de nombreuses concessions familiales, l'entreprise représentait à la fois un moyen de subsistance et un mode de vie — la maison familiale se trouvait juste devant le magasin, et c'est là que s'est forgé la connexion de Ken avec l'industrie du VR. Suivant les traces de son père et de ses oncles, il a grandi entouré de clients, de techniciens et du rythme quotidien de la concession, apprenant dès son jeune âge la valeur du travail acharné, du service et des relations humaines.

Au cours de ses vingt années au sein du Dobson Group, dont douze consacrées spécifiquement à la division VR, Ken a œuvré dans presque tous les aspects de l'entreprise, allant des ventes et des opérations à la gestion et au leadership stratégique. Son approche allie les valeurs familiales traditionnelles aux principes modernes de gestion, mettant l'accent sur les processus, le travail d'équipe et l'amélioration continue. Aujourd'hui, il dirige une division reconnue pour sa culture et sa performance, la menant à remporter trois prix *RV Business Top 50 Dealer Awards* pour l'excellence de ses opérations, de son service à la clientèle et du développement de son équipe.

L'engagement de Ken envers l'industrie du VR dépasse le cadre de la concession. Il siège à l'Atlantic RV Dealers Association depuis plus de dix ans, y ayant occupé les postes de président et de président sortant, et il est membre actif du conseil d'administration de la RVDA du Canada depuis 2019. Sa nomination au poste de président du conseil perpétue une fière tradition familiale d'engagement au sein de l'association : il est le troisième membre de la famille Dobson à siéger au conseil national et le deuxième à en assumer la présidence. Cette continuité témoigne de l'engagement durable de la famille envers les industries dans lesquelles elle œuvre, ainsi que de l'importance d'un leadership dirigé par les concessionnaires au sein de la RVDA du Canada.

Avant de se consacrer à l'entreprise familiale, Ken a mené une carrière remarquable dans le domaine du hockey, une expérience qui continue d'influencer son style de leadership aujourd'hui. Il a travaillé pour Hockey Canada à titre d'employé et d'entraîneur, menant des équipes à la finale nationale de la Coupe Telus, aux Jeux d'hiver du Canada et au Championnat mondial des moins de 17 ans. Son dévouement envers le sport lui a valu plusieurs distinctions,

notamment le titre d'Entraîneur de l'année à plusieurs reprises et la Médaille du jubilé de la Reine pour sa contribution exceptionnelle au hockey canadien. Les leçons apprises grâce à des années d'entraînement — travail d'équipe, responsabilité, préparation et culture organisationnelle — demeurent au cœur de sa manière de diriger tant les personnes que les entreprises.

Ancré dans ses racines maritimes, Ken est fier de représenter le Canada atlantique au sein de la direction nationale de la RVDA. Il vit à Quispamsis, au Nouveau-Brunswick, avec sa famille, et demeure déterminé à renforcer l'industrie canadienne du VR grâce à la collaboration, à l'innovation et à un profond respect pour les entreprises familiales qui en constituent la base.

Les autres administrateurs pour l'année 2025-2026 sont :

- Vice-président : Marc Rémillard, Roulottes Rémillard, St-Jean-sur-Richelieu, QC
- Trésorier : Peter Schmucker, Fraserway RV, Lacombe County, AB
- Président sortant : Jim Gorrie, Classic Trailers, Headingley, MB

Voici la composition du conseil d'administration de la RVDA du Canada :

Jeff Redmond, Midtown RV, Penticton, BC

Kyle Kehoe, Kehoe RV, Saskatoon, SK

Travis Bromley, Transcona Trailer Sales, Winnipeg, MB

John Krohnert, Platinum RV Sales, Erin, ON

Mathieu Hérard, Roulottes Chaudière, Lévis, QC

Jonathan Stone, Stone's RV Centre, New Glasgow, NS

Chardell Brydon, Jerry's RV Trailer Sales & Service, New Minas, NS